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Rada Powiatu Bieruńsko-Lędzińskiego 

Komisja Społeczna, Promocji Zdrowia i Kultury Fizycznej 

 

Protokół nr 7 

z 7 posiedzenia w dniu 20 stycznia 2025 r. 

 

Obecni: 

1. Zofia Dudek 

2. Wiktor Koziorz 

3. Marek Kumor 

4. Helena Magiera-Molendowska 

5. Aleksandra Pudełko 

 

Spóźniona: 

 1. Bogumiła Freitag 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:  

- Dyrektor PCPR p. Magdalena Sosna-Gongor 

- Naczelnik Wydziału Administracji p. Zbigniew Suchostawski 

- Radna p. Agnieszka Demska-Furgał 

- Radna p. Krystyna Wróbel 

  

 

1. Zatwierdzenie porządku obrad Komisji 

 

Przewodniczący Komisji p. Wiktor Koziorz poddał pod głosowanie zaproponowany porządek 

posiedzenia (zał. nr 1). 

 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie porządku obrad Komisji. 

 



2 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zofia Dudek, Wiktor Koziorz, Marek Kumor, Helena Magiera-Molendowska, Aleksandra Pudełko 

NIEOBECNI (1) 

Bogumiła Freitag 

 

Przewodniczący Komisji p. Wiktor Koziorz stwierdził, że porządek posiedzenia został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

 

2. Sprawozdanie z działalności Komisji za rok 2024 

 

Przewodniczący Komisji p. Wiktor Koziorz przedstawił sprawozdanie z działalności  komisji za rok 

2024. 

  

Wobec braku uwag, poddał sprawozdanie z działalności komisji za 2024 r. pod głosowanie 

(zał. nr 2). 

 

O godz. 13.36 do obrad dołączyła radna p. Bogumiła Freitag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z działalności Komisji za rok 2024. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Zofia Dudek, Bogumiła Freitag, Wiktor Koziorz, Marek Kumor, Helena Magiera-Molendowska, 

Aleksandra Pudełko 
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Przewodniczący Komisji p. Wiktor Koziorz stwierdził, że sprawozdanie z działalności komisji 

za 2024 r. zostało przyjęte jednogłośnie. 

 

 

3. Opinia nt. projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej 

na lata 2025-2028”  

 

Dyrektor PCPR p. Magdalena Sosna-Gongor przedstawiła projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

„Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających 

Przemocy Domowej na lata 2025-2028” wraz z uzasadnieniem. 

 

Radna p. Aleksandra Pudełko zapytała o zawarte w analizie SWOT zdanie, że jest prowadzona 

oferta pomocy psychoterapeutycznej dla dzieci i młodzieży w dwóch ośrodków z NFZ - w jakich 

to jest ośrodkach. 

 

Dyrektor PCPR p. Magdalena Sosna-Gongor odpowiedziała, że na pewno jeden ośrodek jest 

w Imielinie. 

 

Radna p. Aleksandra Pudełko chciałaby dopytać, bo może błędnie się orientuje, ale z tego co wie, 

jest jeden ośrodek, ponieważ ona nim zawiaduje. Nie chciałaby, aby w dokumentach było coś źle 

napisane, ale jest to jeden ośrodek środowiskowej opieki, działający w dwóch punktach. Nie 

chciałaby aby uważano, że skierowani są tylko do pomocy osobom, trafiających do nich w ramach 

przeciwdziałania przemocy, wydaje się tylko, że ta pomoc jest taka duża. Poprosiła, aby pamiętać,  

że te rodziny potrzebują terapii, psychoterapii, u nich nie jest to wystarczająca ilość, to nie są dwa 

ośrodki, żeby nie było sprzeczności w tej kwestii.   

 

Dyrektor PCPR p. Magdalena Sosna-Gongor potwierdziła, że to jest jeden ośrodek w dwóch 

lokalizacjach w Lędzinach i Imielinie. Wie, że te ośrodki nie działają tylko w zakresie pomocy 

osobom uwikłanym w konflikty przemocowe, rodziny zastępcze również korzystają z pomocy 
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psychologicznej. W ramach punktu interwencji ma dwóch psychologów, żaden z nich nie jest na 

pełnym etacie, jest problem aby pozyskać specjalistów w tym zakresie.  

 

Radna p. Aleksandra Pudełko odpowiedziała, że zdaje sobie z tego sprawę. Są pod NFZ, który 

niestety za nadgodziny nie daje im pieniędzy, a czytając program ma się wrażenie, że dzieci 

i młodzież jest zaopiekowana. Dodała, aby PCPR zwrócił uwagę, na zwiększenie u siebie tej ofertę. 

Przypomniała, że nie ma dwóch ośrodków, i nazywają się zespołem. 

 

Wobec braku dalszych głosów, Przewodniczący Komisji p. Wiktor Koziorz poddał projekt uchwały 

pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Opinia nt. projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej na lata 2025-2028”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Zofia Dudek, Bogumiła Freitag, Wiktor Koziorz, Marek Kumor, Helena Magiera-Molendowska, 

Aleksandra Pudełko 

  

Przewodniczący Komisji p. Wiktor Koziorz stwierdził, że projekt uchwały został podjęty 

jednogłośnie. 

 

 

4. Opinia nt. projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VIII/34/24 Rady Powiatu 

Bieruńsko-Lędzińskiego z dnia 25 listopada 2024 r. w sprawie przyjęcia „Programu 

współpracy powiatu bieruńsko-lędzińskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

uprawnionymi podmiotami na rok 2025” 
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Naczelnik Wydziału Administracji p. Zbigniew Suchostawski przedstawił projektu uchwały 

w sprawie zmiany uchwały nr VIII/34/24 Rady Powiatu Bieruńsko-Lędzińskiego z dnia 

25 listopada 2024 r. w sprawie przyjęcia „Programu współpracy powiatu bieruńsko-lędzińskiego 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami na rok 2025”. 

 

Radna p. Krystyna Wróbel zapytała o wpisaną w programie datę działalności od 01.01.2025 r. 

Czy w wyniku poprawienia tej uchwały, zmiany terminu wejścia w życie tej uchwały, nie będzie 

potrzeby zmiany też samej daty w Programie współpracy powiatu bieruńsko-lędzińskiego 

z organizacjami pozarządowymi.  

 

Naczelnik Wydziału Administracji p. Zbigniew Suchostawski odpowiedział, że sprawdzi to. 

Dodał, że niestety nie uczestniczył w pracach nad programem.  

 

Radna p. Krystyna Wróbel powiedziała, że z punktu widzenia dobrej woli prosi tylko 

o sprawdzenie tego, aby uniknąć później ponownych poprawek.  

 

Naczelnik Wydziału Administracji p. Zbigniew Suchostawski zapewnił radną, że na pewno 

dokonają sprawdzenia.  

 

Wobec braku dalszych głosów, Przewodniczący Komisji p. Wiktor Koziorz poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Opinia nt. projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VIII/34/24 Rady Powiatu Bieruńsko-

Lędzińskiego z dnia 25 listopada 2024 r. w sprawie przyjęcia „Programu współpracy powiatu 

bieruńsko-lędzińskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami 

na rok 2025”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Zofia Dudek, Bogumiła Freitag, Wiktor Koziorz, Marek Kumor, Helena Magiera-Molendowska, 

Aleksandra Pudełko 

 

Przewodniczący Komisji p. Wiktor Koziorz stwierdził, że projekt uchwały został podjęty 

jednogłośnie. 

 

 

5. Opinia nt. projektu stanowiska Rady Powiatu w sprawie w sprawie poparcia apelu Rady 

Miasta Rybnika dotyczącego planów przedwczesnego zamknięcia Elektrowni Rybnik 

 

Naczelnik Wydziału Administracji p. Zbigniew Suchostawski przedstawił projekt stanowiska Rady 

Powiatu w sprawie poparcia apelu Rady Miasta Rybnika dotyczącego planów przedwczesnego 

zamknięcia Elektrowni Rybnik. 

 

Wobec braku głosów, Przewodniczący Komisji p. Wiktor Koziorz poddał projekt stanowiska Rady 

Powiatu pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Opinia nt. projektu stanowiska Rady Powiatu w sprawie w sprawie poparcia apelu Rady Miasta 

Rybnika dotyczącego planów przedwczesnego zamknięcia Elektrowni Rybnik. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Zofia Dudek, Bogumiła Freitag, Wiktor Koziorz, Marek Kumor, Helena Magiera-Molendowska, 

Aleksandra Pudełko 
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Przewodniczący Komisji p. Wiktor Koziorz stwierdził, że stanowisko Rady Powiatu zostało podjęte 

jednogłośnie. 

 

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

 

Przewodniczący Komisji p. Wiktor Koziorz poddał protokół nr 6 z dnia 05.12.2024 r. pod 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Zofia Dudek, Bogumiła Freitag, Wiktor Koziorz, Marek Kumor, Helena Magiera-Molendowska, 

Aleksandra Pudełko 

 

 

Przewodniczący Komisji p. Wiktor Koziorz stwierdził , że protokół nr 6 z 05.12.2024 r. został 

przyjęty jednogłośnie, bez uwag. 

 

 

7. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski 

  

Radna p. Agnieszka Demska-Furgał zaproponowała dokonanie zamiany godzin pracy KEKiBP 

z KSPZiKF, aby posiedzenie KSPZiKF odbywało się o godz. 12.00. Uargumentowała to tym, 

że członkowie komisji EKiBP  praktycznie w 100% składzie zmuszeni są długo oczekiwać na 

kolejne posiedzenie komisji. Dodała, że zmiana godzin pracy komisji zostanie poddana pod 

głosowanie na sesji w lutym br.  
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Przewodniczący Komisji p. Wiktor Koziorz złożył wniosek o dokonanie zamiany godzin pracy 

KEKiBP z KSPZiKF oraz poddał go pod głosowanie. 

 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zamiana od marca 2025 r. godzin pracy Komisji EKiBP i SPZiKF, tj. KSPZiKF o 12.00, KEKiBP 

o 13.00. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Zofia Dudek, Marek Kumor 

PRZECIW (1) 

Bogumiła Freitag 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Wiktor Koziorz, Helena Magiera-Molendowska, Aleksandra Pudełko 

 

Przewodniczący Komisji p. Wiktor Koziorz stwierdził , że wniosek został przyjęty.  

 

 

Radny p. Marek Kumor poinformował radnych o terminach turnieju piłkarskiego o puchar 

starosty bieruńsko-lędzińskiego, który odbędzie się 14 czerwca 2025 r. na boisku w Chełmie 

Śląskim. Spotkanie organizacyjne odbędzie się na przełomie stycznia i lutego br.  Turniej deblowy 

o puchar starosty w tenisie ziemnym, odbędzie się 31 maja 2025 r. na kortach w Bieruniu Nowym 

i w Lędzinach,  to wszystko zależy od ilości złożonych podań.   

 

Radny p. Bernard Pustelnik chciałby zapytać radnego, kto będzie grał w tą piłkę. W tenisa wie, 

kto będzie grał ale w piłkę nożną nie wie, kto będzie grał.  
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Radny p. Marek Kumor odpowiedział, że w piłkę nożną grają zespoły amatorskie, nie związane 

z tak zwana ligą państwową, działające na terenie powiatu. Każda gmina została zaproszona. 

Przedstawiciele wszystkich gmin byli na spotkaniu, na którym podjęli inicjatywę, że zorganizują 

swoje reprezentacje w ramach poszczególnych gmin. Osoby w reprezentacjach muszą mieć 

skończone 35 lat, i nie mogą zawodowo uprawić piłki nożnej w tzw. ligach państwowych, może być 

liga amatorska. Każda osoba jest mile widziana, która chce grać. Dodał, że jest problem 

z zawodnikiem z Imielina, który ma 52 lata i zawodowo gra w piłkę nożną, więc nie może wystąpić.  

 

 

Wobec braku dalszych zgłoszeń, Przewodniczący Komisji p. Wiktor Koziorz zamknął posiedzenie 

Komisji. 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowały: 

Renata Gryczuk 

Grażyna Sojka 

 

Zał. 2 


